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Zwracam siq o podanie jaki jest stan wsp6lpracy ze Miejskim

Towarzystwem Budownictwa Spotecznego, odno6nie budowy mieszka6

komunalnych, co byto podstawq do objqcia przez miasto udziaf6w w

wysoko5ci 44% :

je2eli nastqpita zmiana to kiedy i dlaczego

ile mieszka6 o charakterze komunalnych, nie socjalnych ll MTBS

przekazal miastu w zamian za przekazane dziafki i budowq

infrastruktury do nieruchomoSci zainwestowa nych mieszkalniczo przez

MTBS

kto imiennie zasiada we wtadzach sp6fki , w tym w Radzie Nadzorczej z

ramienia samorzEdu miasta Wloctawek

jaka jest zasadnicza r62nica w warunkach, w tym kosztach uzyskania

mieszkania zMTBSaMBM.
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